
Verzoeken van raadsleden om gebruik te mogen maken van het mondeling vragenrecht aan 
het college bij de raadsvergadering d.d. 31 januari 2019 
 
 
 
 
 
Raadslid: Vogels     portefeuille: wethouder De Ruiter 
 
Vraag: 
De vraag heeft betrekking op verkoop deel MFA De Mortel 
 
Verwezen wordt naar hetgeen hierover al is opgemerkt in de vergadering van de 
raadscommissie Financiën en Bestuur dd 15-1-2019 (zie verslag). De door de 
portefeuillehouder c.q. het college gegeven antwoorden roepen nieuwe vragen op. Ik wil 
aanvullende vragen stellen, onder andere over de gedane “toezegging”, en over de 
financiële gevolgen. 
 
 
 
Raadslid: Vogels   portefeuille: wethouder Van Extel – Van Katwijk 
 
Vraag: 
De vraag heeft betrekking op het standpunt van college over het niet nakomen toezegging 
aan Volkstuinvereniging vanwege verhuizing naar een andere locatie. 
 
 
 
 
Raadslid: Van Kessel     portefeuille: wethouder Van Extel – Van Katwijk 
 
Vraag: 
De vraag heeft betrekking op een bericht over mantelzorg in het nieuws eind december. 
 
Als CDA hebben wij ons altijd sterk gemaakt voor sociale mantelzorg. En we staan achter de 
manier waarop met mantelzorgwoningen werd omgegaan. Niet alleen maakt het mensen 
mogelijk langer zelfstandig te wonen, maar het gaat ook eenzaamheid tegen. Eind december 
lazen we in de krant dat de Raad van State de werkwijze binnen onze gemeente afkeurt. 
Wij vinden dat in deze tijd waarin mensen steeds vaker een beroep moeten doen op hun 
naasten onbegrijpelijk. Graag horen wij van de wethouder wat de gevolgen zijn van deze 
uitspraak van de Raad van State. 
 


